
آرمان ملی: تغییر محل دیدار تیم های پیکان و پرسپولیس 
که به میزبانی خودروسازان خواهد بود، در روزهای گذشته باعث 
ایجاد حاشیه و درگیری رسانه ای بین باشگاه استقلال و سازمان 

لیگ برتر شده است. 
  تغییر مکان بازی

با تصمیم شورای تامین استان تهران، تیم فوتبال پیکان در 
هفته بیست وهشتم لیگ برتر در ورزشگاه آزادی از پرسپولیس 
میزبانی می کند. بعد از برگزاری جلسه شورای تامین استان 
تهران، مقرر شد دیدار تیم های پیکان و پرسپولیس در هفته 
بیست وهشتم لیگ برتر به جای ورزشگاه دستگردی، در ورزشگاه 
آزادی برگزار شود. تیم فوتبال پیکان عصر شنبه از ساعت ۱۸ 
میزبان پرسپولیس است و پیش از این ورزشگاه دستگردی را به 

عنوان محل برگزاری مسابقه معرفی کرده بود. 
  اعتراض آبی ها

بیژن طاهری سرپرست تیم فوتبال استقلال در واکنش به 
تصمیم سازمان لیگ مبنی بر تغییر محل برگزاری مسابقه 
این هفته تیم پیکان مقابل پرسپولیس، اظهار کرد: سوال من از 
سازمان لیگ این است که چرا تبعیض بین تیم ها قائل هستید 
و ما چرا باید در دستگردی و بدون تماشاگر مقابل پیکان بازی 
می کردیم و تیم دیگر در آزادی و با تماشاگر بازی کند؟ چون 
گفتند ما بازی نمی کنیم؟! چرا کرج یا جاهای دیگر و شهرهای 
اطراف تهران این بازی را برگزار نکردند؟ مگر پیکان میزبان نیست 
و حق انتخاب ندارد؟ طاهری در پایان افزود: این تصمیم گیری 
شائبه برانگیز و از عدالت به دور است. این ننگ بر روی پیشانی 
سازمان لیگ می ماند و کسی فراموش نمی کند که آنها خودشان 

باعث و بانی تبعیض و ایجاد شائبه می شوند. 
  پاسخ سازمان لیگ

به گزارش روابط عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران، انتخاب 
ورزشگاه آزادی جهت برگزاری مسابقه دو تیم پیکان تهران و 
پرسپولیس در هفته بیست و هشتم لیگ برتر با تقاضای باشگاه 
پیکان و موافقت مدیران عامل دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
صورت پذیرفت که دلیل اصلی اتخاذ چنین تصمیمی، اعلام 
آمادگی باشگاه پیکان برای حضور تماشاگر در این مسابقه بود و با 
توجه به نبود زیر ساخت مناسب ورزشگاه دستگردی، باشگاه پیکان 
از سازمان لیگ تقاضای برگزاری دیدار را در ورزشگاهی دیگر با 

ظرفیت پذیرش تماشاگر را کرد. 
  بیانیه پیکانی ها

به گزارش روابط عمومی باشگاه پیکان، در پی بیانیه شبانه 
سازمان لیگ این باشگاه در بیانیه ای، مواضع خود را روشن کرد و 
نوشت: »بدون هیچ تعارف و هراس، با صدای بلند با اهالی فوتبال 
صحبت می کنیم و برای چندمین بار می گوییم اولویت ما برای 
میزبانی از تیم پرسپولیس، ورزشگاه انقلاب کرج بود. استادیومی 
که در اکثر دیدارهای این فصل، مسابقات خانگی ما را میزبانی کرد. 
حتی نامه  درخواست ما برای میزبانی در کرج، به فضای رسانه  
کشیده شد تا صداقت کلام مان را نقل کند.” در بخش دیگری از 
این بیانیه آمده: »پس از آنکه میزبانی در استادیوم کرج منتفی شد، 
سریعا با باشگاه پاس قوامین وارد مذاکره شده و فورا با سازمان لیگ 
نامه نگاری کردیم و گفتیم به خاطر مصلحت اندیشی، حاضریم در 
هر استادیومی که اعلام می شود، به میدان برویم به شرط آنکه 
در صورت حضور تماشاگر، کلیه عواید بازی اعم از بلیت فروشی 

و تبلیغات محیطی به حساب پیکان واریز شود. درجلسه  دیگری  
که برگزار شد و خروجی آن، انتقال بازی به ورزشگاه آزادی بود در 
حالی که ما کوچک ترین تاثیری بر این تصمیم و انتخاب نداشتیم.«

  واکنش استقلال
به گزارش رسانه رسمی باشگاه استقلال، سازمان لیگ فوتبال 
ایران، در بیانیه ای مدعی شد انجام مسابقه پیکان و پرسپولیس 
در ورزشگاه آزادی، با موافقت مدیرعامل باشگاه استقلال صورت 

گرفته که ارائه توضیحاتی در همین خصوص ضروری است: 
  بیانیه سازمان لیگ، کذب محض و فرار رو به جلو است. 
مسئولان سازمان لیگ که به دلیل تصمیمات عجیب و یک طرفه 
خود تحت فشار قرار گرفته اند، قصد فرافکنی دارند. لطفا مسئولیت 

کارهایی که کرده اید را گردن بگیرید. 
 باشگاه استقلال از ابتدا به چنین تصمیم عجیبی معترض بود 
و این مساله را اعلام کرد. به نظر می رسد تصمیم سازمان لیگ برای 
برگزاری مسابقه در ورزشگاه آزادی از پیش تعیین شده بود وگرنه 
چه دلیلی داشت جلسه را ظهر روز پنجشنبه برگزار کنند که دیگر 

زمانی برای تغییر محل بازی وجود نداشته باشد؟... 
  بحث در رسانه 

حجت کریمی سرپرست باشگاه استقلال درباره اینکه گفته 
شد صورتجلسه برگزاری دیدار پیکان - پرسپولیس در ورزشگاه 
آزادی را امضا کرده است، اظهار داشت: چنین صورتجلسه ای 
در کار نبوده است و سازمان لیگ فرار رو به جلو می کند. وی 
که با برنامه »ورزشگاه« گفت وگو می کرد، در مورد مخالفت 
خود با این موضوع تصریح کرد: گفتم همان طور که دیدار پیکان 
با استقلال در ورزشگاه بدون تماشاگر پاس قوامین برگزار 
شد، بازی پرسپولیس باید به همین شکل برگزار شود. منصور 
قنبرزاده در پاسخ به کریمی خاطرنشان کرد: او دوست بزرگوار 
ماست، اما سابقه ای در مدیریت ورزش ندارد و این صحبت ها را 
به خاطر نداشتن اطلاعات کافی مطرح کرد. وی با بیان اینکه ۱5 
نفر از نهادهای مختلف در جلسه شورای تأمین حاضر بودند، 
عنوان کرد: صورتجلسه به امضای همه اعضا، از جمله حجت 
کریمی رسیده است. او گفت بازی را عقب بیندازیم و در اراک 
یا البرز برگزار کنیم. استانداری البرز 20 روز پیش با میزبانی 
بازی های هوادار و پیکان هم مخالفت کرده و پیکان گفت در 
ورزشگاهی بازی می کند که سازمان لیگ تشخیص بدهد. 
نایب رئیس فدراسیون فوتبال در ادامه افزود: جز ورزشگاه آزادی، 
کدام ورزشگاه در تهران ظرفیت پذیرش تماشاگر را دارد؟ ما هم 
دوست داریم عدالت برقرار شود و به نظرم کریمی تحت فشار 
هواداران استقلال قرار دارد. حجت کریمی برای پاسخگویی 
به اظهارات قنبرزاده، بار دیگر روی خط برنامه آمد و بیان کرد: 
قنبرزاده مرا دوست خودش خواند، اما من با کسی که در سراسر 
لیگ به استقلال ضربه زده، دوستی ندارم. شورای تأمین مخالف 
برگزاری بازی در ورزشگاه آزادی بودند و قرار بر این شد قنبرزاده 
بگوید سازمان لیگ چنین تصمیمی گرفته است. من صورتجلسه 
حضورم در جلسه را امضا کردم، نه موافقت با برگزاری بازی 
در ورزشگاه آزادی را. امیدوارم وجدان قنبرزاده، فدراسیون و 
سازمان لیگ که پول استقلال را نمی دهند، راحت باشد. رنگی 
بودن )فدراسیون( بر همه مسلم شده و هفته گذشته مشخص 
شد سهیل مهدی کارمند پیروانی )مدیر تیم پرسپولیس( است. 
سازمان لیگ و فدراسیون کاری جز تخلف در فوتبال ایران ندارند 

و کار آنها فرار به جلوست. 

 مجتبی حسینی سرمربی تیم فوتبال پیکان مدعی است در 
هفته های پایان فصل جاری لیگ برتر به این تیم بیش از دیگر 

تیم ها ظلم شده است. 
  بازی های حساس 

مجتبی حسینی در نشست خبری پیش از دیدار تیم فوتبال 
پیکان مقابل پرسپولیس اظهار داشت: سه هفته آخر بازی های 
حساسی برای ما خواهد بود. با وجود همه مشکلاتی که 
داشتیم، تلاش کردیم تیم را خیلی خوب آماده این مسابقه 
کنیم. می دانیم چگونه مقابل پرسپولیس بازی کنیم و شناخت 

خوبی نسبت به این تیم داریم. 
  حذفی 

وی با اشاره به شکست 3 بر صفر پیکان مقابل نساجی در 
جام حذفی بیان کرد: امیدوارم بازیکنان ما کمترین اشتباه 
را مرتکب شوند. هفته گذشته با اینکه حریف ما 90 دقیقه 
حرفی برای گفتن نداشت، باخت خیلی بدی تجربه کردیم. 
امیدوارم بازیکنان پیکان جلوی تیم خوب پرسپولیس، بازی 

آبرومندانه ای در این مسابقه مهم ارائه کنیم و تا جای ممکن، 
جلوی این تیم خوب را بگیریم. 

  شرایط تماشاگران 
سرمربی تیم فوتبال پیکان در مورد اعلام آمادگی مدیریت 
این باشگاه برای برگزاری دیدار با پرسپولیس در ورزشگاه آزادی 
خاطرنشان کرد: اگر می خواهید درباره نامه باشگاه بدانید، با 
مدیران صحبت کنید. ما مظلوم ترین تیم لیگ هستیم. زمین 
ما ورزشگاه انقلاب کرج بوده است و تا پیش از دیدار با فولاد، 
شکستی در این ورزشگاه نداشتیم. قبل از بازی با استقلال به 
ما گفتند نباید در کرج بازی کنید و ما را به پاس قوامین کوچ 
دادند. حسینی ضمن با اشاره به دیدارهای اخیر پیکان عنوان 
کرد: در این شرایط بسیار سخت و فشاری که همه می آورند، 
مقابل 40 هزار هوادار تراکتور و ۱5 هزار تماشاگر نساجی بازی 
کردیم. سپس در ورزشگاه آزادی مقابل پرسپولیس به میدان 
می رویم که خدا می داند چقدر تماشاگر می آید و هفته بعد باید 
در جوّ وحشتناک اصفهان با سپاهان بازی کنیم. پس یک کُلت 

بگذارند روی سرم و مرا بکشند تا دیگر مربیگری نکنم! وی با 
بیان اینکه ظلم بزرگی در حق پیکان صورت گرفته است، گفت: 
می توانستیم در این شرایط سخت که سه مدعی قهرمانی دست 
به هر کاری می زنند، میزبان باشیم و باید در زمین خودمان 
بازی می کردیم. هر کسی که چنین تصمیمی گرفته )برگزاری 
بازی در ورزشگاه آزادی(، باعث شده است به ما ظلم شود. با 
این حال همه می گویند به استقلال و سپاهان ظلم شده است!

  تیم امید 
سرمربی تیم فوتبال پیکان درباره اینکه یکی از گزینه های 
اصلی سرمربیگری تیم فوتبال امید ایران به شمار می رود، 
خاطرنشان کرد: با من صحبتی نشده است. نام چند مربی 
برای تیم امید مطرح شده و حالا در سه بازی سخت پایان فصل 
گیر کرده ایم. باید تمرکزمان را روی پایانی خوب در این فصل 
بگذاریم. پیکان محیط سالمی دارد و این باشگاه را دوست دارم. 
می خواهم در محیطی سالم کار کنم و امیدوارم پیکان به تیم 

فوتبال این باشگاه بیشتر اهمیت بدهد. 
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دیدار صدرنشین و پیکان در ورزشگاه آزادی دیدار صدرنشین و پیکان در ورزشگاه آزادی 

 درگیـــــری سازمان لیگ  درگیـــــری سازمان لیگ 
و استقلال و استقلال 

بر سر پرسپولیسبر سر پرسپولیس

هادی ساعی درباره اختلافاتش با سید 
محمد پولادگر، معاون ورزش قهرمانی وزارت 
ورزش، گفت: اگر وزارت ورزش مدرکی دارد 
که بیش تر از 22 میلیارد بودجه فدراسیون 
تکواندو به ما داده اند ارائه کنند، در این 
صورت من همه صحبت های آقای پولادگر 
که گفته اند هادی ساعی دروغ می گوید را 
تایید می کنم. من حتی دستوری را از آقای 
وزیر گرفتم که به صورت متمم بودجه ای جدا 
از 22 میلیارد به بودجه فدراسیون تکواندو 
اضافه شود و با توصیه وزیر تفاهم نامه را امضا 
کردم. وقتی پیش آقای وزیر رفتم به من 
گفتند شما امضا کنید، ما در قالب یک متمم 
به بودجه تان اضافه می کنیم. من از آنجا که 

برای ایشان همیشه احترام قائلم، تفاهم نامه 
را امضا کردم اما هیچ اتفاقی نیفتاد. به رقمی 
که قرار بود اضافه شود اشاره ای نشد اما وزیر 
دستور داد به بودجه فدراسیون اضافه شود که 
این دستور را می توانم ارائه کنم. او درباره اینکه 
اختلافات میان وی و پولادگر باعث ضربه به 
تکواندو می شود، گفت: مطمئنا ضربه می زند. 
اگر این اختلافات ادامه داشته باشد مطمئنا 

ضربه می زند. تا به امروز هم واقعا یک جاهایی 
اذیت شدیم. این موضوع را تحمل کردیم و 
امکانات مان نسبت به رویدادی که داشتیم 
کم بوده است. ساعی در پاسخ به این سوال 
که آیا این بی توجهی عمدی بوده یا خیر؟ 
گفت: نمی دانم اسمش را چه بگذارم. آقای 
پولادگر خودش بیست و اندی سال رئیس 
این فدراسیون بوده و بیشتر از همه درک 

می کند. انتظار ما این بود که وقتی ایشان به 
آنجا می رود به ما کمک کند، همان طور که 
من وقتی 4 سال عضو هیات اجرایی کمیته 
ملی المپیک بودم با وجودی که با تکواندو کار 
نمی کردم همیشه تلاش می کردم حق تکواندو 
را بگیرم. رئیس فدراسیون تکواندو خاطرنشان 
کرد: الان هم ما چیز اضافه تر از آقای پولادگر 
نمی خواهیم. از ایشان خواهش می کنیم 
به خاطر رشته خودشان که قهرمان پرور و 
مدال آور است، به خاطر اینکه این رشته تنها 
رشته ای است که هم در بانوان و هم آقایان 
مدال آور المپیک  است، حمایت کنند. فکر 
می کنم ما خیلی راحت تر باید با ایشان صحبت 

کنیم چرا که او حرف ما را بهتر می فهمد. 

ساعی:

 اختلافات با پولادگر به تکواندو 
ضربه می زند

  کوتاه 
تسنیم: سرمربی پرسپولیس پیش از دیدار شاگردانش 
مقابل پیکان، پاسخگوی سوالات خبرنگاران نبود. گل محمدی 
قرار بود ظهر دیروز )جمعه( در نشست خبری پیش از دیدار 
تیم فوتبال پرسپولیس مقابل پیکان شرکت کند که در این 
نشست حاضر نشد اوسمار لوس ویرا دستیار گل محمدی در 
این کنفرانس، پاسخگوی سؤالات خبرنگاران بود. پرسپولیس 
در چارچوب هفته بیست وهشتم لیگ برتر فوتبال، در ورزشگاه 

آزادی به مصاف پیکان می رود.
فارس:  کنفدراسیون فوتبال آسیا از فصل 2025-2024 
قرار است لیگ قهرمانان آسیا را با فرمت جدیدی برگزار کند. 
فرمت جدید AFC از این قرار است که رقابت های باشگاهی 
در سطح آسیا به شکل 3 تورنمنت برگزار شود.پیش از این 
باشگاه های رده بالا در لیگ قهرمانان آسیا شرکت می کردند و 
باشگاه های رده پایین در رقابت های AFC کاپ حضور پیدا می 
کردند. اما این بار AFC دست به تغییرات گسترده زده و فوتبال 
باشگاهی آسیا را به 3 تورنمنت در سطح ۱ ، 2 و 3 تقسیم کرده 
است. طبق این سطح بندی سایت »فوتی رنکینگ« سهمیه 
کشورهای مختلف آسیا در فرمت جدید فوتبال باشگاهی را 
اعلام کرد. سهمیه ایران در این رده بندی بنا به عملکرد باشگاه 
ها در ۸ سال گذشته به 2+۱ سقوط کرد. این درحالیست که 
پیش از این سهمیه ایران 3+۱ بود و تمام نمایندگان کشورمان 
در لیگ قهرمانان آسیا یعنی سطح اول شرکت می کردند. در 
رده بندی جدید فوتبال باشگاهی آسیا، ایران با کسب 72.0۱۸ 
امتیاز در رده پنجم قاره  کهن قرار گرفت. طبق اعلام این 
رسانه سهمیه ایران در تورنمنت »سطح یک« آسیا 2+۱ است. 
همچنین ایران در »سطح دوم« فوتبال آسیا هم یک سهمیه 
مستقیم دارد. بدین ترتیب ایران 2 سهمیه مستقیم در »سطح 
اول« فوتبال باشگاهی آسیا دارد و نیم سهمیه ایران در پلی 
آف »سطح یک « آسیا قرار می گیرد. یک نماینده ایران هم در 

»سطح دوم« مسابقات باشگاهی آسیا حضور خواهد داشت.

بیــن المــلل 
    شهردار لیسبون به ابرستاره پرتغالی مدال افتخار اهدا کرد.  
نشریه »رکورد« پرتغال نوشت شورای شهر لیسبون اعلام کرد 
که کریستیانو رونالدو ستاره پرتغالی علیرغم اینکه اهل فونچال 
)مادیرا( است، در لیسبون متمایز خواهد شد. شورای شهر 
پایتخت پرتغال اعلام کرد که کریستیانو رونالدو توسط شورای 
شهر با مدال افتخار شهر که از آن در سراسر جهان »دفاع، تبلیغ 
و پخش کرد« تجلیل خواهد شد. شورای شهر در بیانیه ای 
خاطرنشان کرد که این مدال افتخار توسط شهردار ، کارلوس 
بومی بزرگ لیسبون«توصیف می  موداس که کریستیانو را ـ
کند، پیشنهاد شده است. کریستیانو علیرغم تولد در فونچال، 
در مجمع الجزایر پرتغال مادیرا، همیشه از نام لیسبون در 
سراسر جهان دفاع کرده است. شهردار لیسبون گفت: داستان 
کریستیانو که چندین بار به عنوان بهترین بازیکن جهان 
شناخته شده، ارتباط تنگاتنگی با تاریخ لیسبون دارد، شهری 
که او در کودکی برای پیوستن به آکادمی اسپورتینگ آمد، 
جایی که فوتبال حرفه ای اش را آغاز کرد. وی افزود: این ادای 
احترام به پسری است که در لیسبون مرد شد و علاوه بر محل 
تولدش، شهروند بزرگ لیسبون شد، چیزی که هرگز به رسمیت 
شناخته نشد. کریستیانو رونالدو برای بسیاری از جوانان امید 
به ارمغان می آورد و به آنها کمک می کند تا رویاپردازی کنند.  
رونالدو اکنون در سن 3۸ سالگی در النصر عربستان بازی می 
کند و برای گرفتن مدال افتخارش باید به کشور پرتغال برگردد.

   آخرین تمرین
بازیکنان پیکان دیروز آخرین تمرین خود را قبل 
از بازی با پرسپولیس در ورزشگاه ایران خودرو انجام 
دادند و آخرین مسائل تاکتیکی مورد نظر کادر فنی را 
مرور کردند. بازیکنان پیکان بعد از این تمرین راهی 

هتل شدند. 

 اعتراض 
روز گذشته در حالی مصاف سپاهان برابر نفت 
مسجد سلیمان در ورزشگاه بهنام محمدی برگزار 
می شد، که کج بودن تیرک های عمودی و افقی یکی 
از دروازه های ورزشگاه سبب اعتراض سپاهانی ها 

شده بود. 

             ترکیب
رافائل سیلوا مدافع برزیلی استقلال در بازی 
مقابل پارس جنوبی به دلیل آسیب دیدگی، زمین 
بازی را ترک کرد. بعد از آن احتمال غیب وی در 
بازی با نفت آبادان وجود داشت اما او در ترکیب 

قرار گرفت. 

ت
شــ

س نو
عک

 جردن باروز در ۳۵ سالگی  
در فکر دومین طلای المپیک

ایسنا: چهره عنوان دار کشتی جهان و 
المپیک از تلاش خود برای حضور در المپیک 
2024 پاریس گفت. جردن باروز دارنده ۶ 
طلای جهان و یک طلای المپیک در 35 سالگی 
به دنبال این است پس از ناکامی در رسیدن 
به المپیک توکیو، اینبار در المپیک پاریس به 
میدان برود و آخرین المپیک  خود را تجربه 
کند. باروز همچنین 4 طلای قهرمانی پان 
آمریکن و 3 طلای بازی های پان آمریکن را 
در کارنامه خود دارد و امسال نیز برای حضور 
در این مسابقات عازم بوینس آیرس آرژانتین 
شده است. باروز با شکست مقابل کایل دیک 
در انتخابی تیم ملی آمریکا از رسیدن به المپیک 
توکیو بازماند. او در المپیک 20۱۶ ریو نیز به 
عنوانی بهتر از نهمی نرسید؛ در وزنی که حسن 
یزدانی بر سکوی قهرمانی ایستاد. جردن باروز 
در گفت وگویی کوتاه با اتحادیه جهانی کشتی از 
تلاش خود برای حضور در رقابت های المپیک 
پاریس گفت. وی در این رابطه اظهار کرد: در 
دوران کودکی دوست داشتم بلندترین جام را 
برنده شوم. بعد دوست داشتم نامم در روزنامه ها 
چاپ شود و به دانشگاه برسم. سپس به دنبال 
بورسیه تحصیلی و مدارج دانشگاهی بودم. بعد 
از آن به دنبال پیدا کردن فالوور و پول درآوردن 

و تثبیت خودم بودم.

خارج ازمستطیل سبز

 هالند ماشین چاپ پول سیتی  
در اروپا

ارلینگ هالند ستاره نروژی سیتی رکوردهای 
فوتبال را یکی پس از دیگری می شکند. پدیده 
نروژی در اولین فصل حضورش برای سیتی 
به رکورد بیش ترین گل زده در تاریخ انگلیس 
در یک فصل با بیش از 50 گل رسید. نشریه 
»اسپورت« اسپانیا به درآمدزایی نجومی هالند 
با گلزنی اش برای سیتی در لیگ قهرمانان اروپا 
پرداخت. طبق آمار این رسانه اسپانیایی تا مرحله 
نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا در این فصل، 
هالند به تنهایی ۱2 گل به ثمر رسانده که حاصل 
آن 4۱ میلیون یورو است. شکارچی گواردیولا 
در اولین فصل حضورش در سیتی تقریبا ۶۸ 
درصد پولی که باشگاه انگلیسی به دورتموند 
برای خریدش داده را درآورده است. هالند با 
گلزنی هایش در اروپا در بازی سه شنبه مقابل 
رئال مهم ترین تهدید برای شاگردان آنچلوتی 
است. هالند ماشین چاپ پول برای سیتی به 
شمار می آید. هالند در این سن پایین 35 گل در 
لیگ قهرمانان اروپا به ثمر رسانده که پیش از این 
مسی و امباپه هم در این سن پایین به این رکورد 

بزرگ نرسیده بودند. 

خبـــــر

 پیکان مقابل تیم های بزرگ 
عملکرد خوبی دارد 

 در هفته بیست و هشتم لیگ برتر فوتبال پرسپولیس با 
پیکان بازی دارد. حریفی که همواره نشان داده مقابل تیم های 
بزرگ عملکرد خوبی دارد. مجتبی حسینی مربی جوانی است 
که بیشتر به بازیکنان جوان و آینده دار اعتماد می کند و در 
طول فصل تعدادی از این بازیکنان شایستگی های خود را 
نشان می دهند و مورد توجه دیگر تیم ها قرار می گیرند. اینکه 
در فصل جاری نتوانسته نتایج فوق العاده ای در لیگ برتر بگیرد 
یا اینکه از جام حذفی کنار رفته را تعمیم به مسابقه این هفته 
با پرسپولیس دهیم. نتیجه گرفتن پیکان مقابل پرسپولیس 
برای سرمربی این تیم اهمیت زیادی دارد و از طرفی دیگر در 
جدول رده بندی هم تأثیرگذار است.  همان طور که پیکان با 
تمام توان مقابل پرسپولیس بازی می کند، نفت مسجدسلیمان 
هم با همه وجود از سپاهان میزبانی می کند. این تیم در خطر 
سقوط است و اگر بازنده شود دیگر شانسی برای بقا در لیگ 
برتر ندارد. بنابراین مطمئن باشید بازی انتحاری انجام خواهد 
داد و بهترین بازی خود را در این فصل انجام می دهد چون با 
شکست برابر سپاهان باید به لیگ دسته یک برود. استقلال 
هم یا صنعت نفت آبادان بازی دارد. تیمی که در چند بازی 
اخیر امتیازات خوبی را جمع کرده و به بقا در لیگ برتر خیلی 
امیدوار شده است. شرایط بحرانی دو تیم نفتی فوتبال ایران را 
باید انگیزه مضاعفی برای آنها بدانیم که در حالت طبیعی هم با 
انگیزه زیادی مقابل تیم های بزرگ بازی می کنند. پیکان هم از 
این قاعده مستثنی نیست و به نوبه خود همه تلاشش را می کند 
تا در لیگ برتر بماند.  مشکلات داوری سالیان سال است که رقم 
می خورد. علت آن هم این است که حقوق و مزایایی که داوران 
می گیرند در قیاس با بازیکنان و مربیان بالا نیست. داوران ما 
برخی دو تا سه شغل دارند و تمام تمرکز آن ها بر روی مسأله 
قضاوت نیست. از همه مهم تر VAR به کشور های درجه دوم 
فوتبال آسیا رسید، اما در ایران خبری نیست. به نظرم نباید 
تیم ها عجول باشند و به داوران اجازه دهند تا با آرامش بیشتری 
قضاوت کنند. اگر داوران با استرس سوت بزنند، با یک سوت 
غلط تکلیف قهرمان لیگ یا تیم سقوط کننده تغییر می کند. 
به نظرم خداداد افشاریان در این هفته ها باید بیشتر داوران را 
در قرنطینه قرار دهد. این تصمیم رئیس کمیته داوران باعث 
می شود تا آرامش بیشتری بر داوران حاکم شود  و بهتر قضاوت 
کنند. مخصوصا اگر 4۸ ساعت قبل از بازی ها در قرنطینه باشند 

با تمرکز بیشتری سوت می زنند.

بهزاد داداش زاده بازیکن سابق تیم های 
وضعیت  خصوص  در  پایتخت  سرخابی 
رقابت های لیگ برتر در هفته های پایانی 

صحبت کرد. 
   در مورد رقابت سه تیم در بالای 

جدول چه نظری دارید؟
 شرایط تیم های بالای جدول بعد از 
دیدار های دربی و سپاهان و ملوان خیلی تغییر 
کرد. پرسپولیس توانست استقلال را شکست 
بدهد و سپاهان مقابل ملوان امتیاز از دست 
داد تا معادلات قهرمانی تغییر کند. اگر دربی 
مساوی می شد، سپاهان با خیال راحت تری به 
مصاف ملوان می رفت و بازی های راحت تری 
را سپری می کرد. اما بازی های هفته های آخر 
برای تمام تیم ها سخت خواهد بود. هم اکنون 
رقابت سه تیم پرسپولیس، استقلال و سپاهان 
در صدر جدول از نظر روحی و روانی برای 
بازیکنان، مربیان و مدیران سخت خواهد 
شد. مهم کسب  3 امتیاز بازی است و مطمئن 
باشید اگر پرسپولیس خودش باشد هیچ تیمی 
از نظر فنی در زمین مسابقه قادر به بردنش 
نیست چون تیم کاملی است مگر اینکه تمرکز 
پرسپولیس را به هم بزنند و برایش حاشیه 
درست کنند. در 3 بازی باقی مانده هم نباید 
اجازه بدهند حاشیه وارد تیم شود. همیشه 
از تیمی که خوب است می ترسند و سعی 
می کنند برایش حاشیه درست کنند. قطعاً در 
هر خانواده ای مشکلاتی وجود دارد، ولی بهتر 
است که تمامی مشکلات را درون خانواده حل 
و برطرف شود. هیچ کس نباید اجازه داشته 
باشد که در موارد درون تیمی دخالت کند و 

تیم را با حاشیه وارد بحران کند. 
   پرسپولیس امسال سعی دارد در دو 

جام قهرمان شود!
 اگر پرسپولیس قهرمان لیگ برتر شود قطعاً 
در جام حذفی هم قهرمان خواهد شد، چون 
پرسپولیس سعی دارد رکورددار شود و امسال 
فرصت خوبی است که هر دو جام را به دست 
آورد. شرایط روحی و روانی پرسپولیس خیلی 
خوب است و برای گرفتن جام های لیگ برتر 
و جام حذفی انگیزه مضاعفی پیدا کرده است. 
پرسپولیس از سد هر تیمی که در فینال جام 
حذفی حضور داشته باشد عبور خواهد کرد و 

قهرمانی را به دست خواهد آورد. 

سید مهدی سید صالحی 
 کارشناس فوتبال  

داداش زاده: 
پرسپولیس شانس 

 قهرمانی در
 دو جام را دارد! 

حسینی: یک کُلت بگذارند روی سرم و مرا بکشند تا دیگر مربیگری نکنم! 


